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Abstract (en)
The packing bag (10) of flexible film material has a rectangular shaped front side and rear side and an integrated opening and resealing system.
A section (22) of the film material for forming an opening on the front side (34) of the bag is defined by a line-form weakened zone (24) and a
reinforcing element is formed on the inside of the bag to stabilize it. A part of the bag as a foldable resealing flap (20) covers the opening section
and is permanently glued to it. An independent claim is included for a method for the manufacture of a packing bag from a flexible film material.

Abstract (de)
Ein Verpackungsbeutel (10) aus einem flexiblen Folienmaterial weist eine im wesentlichen rechteckförmige Beutelvorderseite (34) und
Beutelrückseite und ein integriertes Öffnungs- und Wiederverschliesssystem auf. Auf der Beutelvorderseite (34) ist ein zur Bildung einer Öffnung
vorgesehener Öffnungsabschnitt (22) des Folienmaterials von einer linienförmigen Schwächungszone (24) begrenzt. Im Innern des Beutels (10) ist
ein die Beutelform stabilisierendes Versteifungselement angeordnet. Ein Teil des Beutels (10) bedeckt als faltbare Wiederverschliesslasche (20) den
Öffnungsabschnitt (22) und ist mit diesem permanent verklebt. <IMAGE>
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